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De motie uit 2011 

In 2011 nam de gemeenteraad een motie aan waarin het college verzocht werd “zoveel mogelijk te 
faciliteren bij het realiseren van een terras (bij La Brocca en De Filosoof)”. Bij La Brocca is inmiddels 
een terras gerealiseerd en in gebruik genomen. Het pand van La Brocca is ook verbouwd.  
 
 
Recent procedureverloop 

Het college heeft in maart 2014 besloten om een terras bij De Filosoof niet aan te leggen omdat het 
college van mening was dat de motie niet bedoeld is om daarmee de verkoop van het restaurant te 
stimuleren, wetende dat het restaurant ook daadwerkelijk te koop staat. Daarmee heeft het college 
gedacht te handelen binnen de strekking van de motie, zoals de raad het toentertijd bedoeld heeft. De 
eigenaresse van het restaurant is het met dat collegestandpunt niet mee eens. De gemeenteraad 
heeft wethouder Stam vervolgens verzocht om het gesprek aan te gaan met de eigenaresse. Dit 
gesprek heeft inmiddels plaatsgevonden. De eigenaresse van De Filosoof stelt dat zij over de 
middelen beschikt om tot verbouwing over te gaan en geeft aan dat ze óf De Filosoof verkoopt 
wanneer een goede kans zich aandoet óf haar restaurantonderneming continueert of hernieuwd 
opstart. 
 
 
“De geest van de motie, anno 2014” 

De wethouder Stadshart wil van de gemeenteraad weten hoe de raad op dit moment in 2014 de motie 
uit 2011 interpreteert en hoe de raad verwacht dat het college daarop handelt. Ofwel, wat verstaat de 
gemeenteraad in 2014 onder “zoveel mogelijk faciliteren bij het realiseren van een terras (bij La 
Brocca en De Filosoof”.  
 
Het college heeft twee scenario’s voor ogen, waarover de commissie zich in haar vergadering zal 
moeten uitspreken. Op basis van de discussie in de commissie Stadsontwikkeling zal het college een 
voorstel aan de raad voorleggen. De commissie wordt gevraagd te discussiëren over en te kiezen 
voor één van de scenario’s: 
 

1. het huidige collegebesluit en motivering handhaven, waarmee het gemeentebestuur er 
rekening mee houdt dat De Filosoof verkocht kan worden en de raadsmotie niet bedoeld is om 
de verkoop van het restaurant te stimuleren. Er wordt niet tot aanleg van een terras over 
gegaan en de raadscommissie Stadsontwikkeling stemt daar mee in. 
 
of  
 

2. de raadscommissie Stadsontwikkeling, wetende dat De Filosoof verkocht zal kunnen worden, 
vindt dat het gemeentebestuur door wél een terras aan te leggen handelt in de geest van de 
raadsmotie uit 2011. De Filosoof zal daarbij wel conform afspraak en in relatie tot de 
verbouwing bij La Brocca, verbouwd moeten worden. 

 
 
 
Wethouder Stadshart, Monique Stam. 

 


